
 

 

Special Annual Dinner Package 2025-2026 

【2025-2026 精選周年晚宴套餐】 
 

精選周年晚宴菜譜每席港幣$8,080 另加一服務費 (供 12位用) (適用於星期一至四) 
Special Annual Dinner Menu at HK$8,080 plus 10% service charge per table (12 persons) 

(Available from Monday to Thursday) 

 

For party of 3 tables or above, you may enjoy the following privileges: 

凡惠顧精選周年晚宴 3 席或以上，可享有以下優惠: 
‧ Unlimited supply of soft drinks, chilled orange juice and beer during dinner for 3 hours 

 席間三小時無限量供應汽水、橙汁及啤酒 

‧ Welcome fruit punch for all guests 

 迎賓雜果賓治 

‧ Free corkage for self-brought wine or liquor (one bottle for each table) 

 免收開瓶費(每席乙瓶)    

‧ Elegant centerpiece on each table  

 典雅餐桌佈置   

‧ Free use of mahjong facilities (subject to availability)      

 免費麻雀耍樂(視乎供應情況而定)  

‧ Invitation cards (printing excluded)   

 精美邀請咭連信封(不包括印刷) 

‧ A Chinese signature book  

 中式嘉賓題名冊乙本  

‧ One free car parking space for every 5 tables with a maximum of 5 hours each (subject to availability)                                              

 免費泊車位，每 5 席乙個，每個最多 5 小時 (視乎供應情況而定) 

 
For party of 10 tables or above, you may enjoy the additional privileges: 
凡惠顧 10 席或以上，可額外獲得以下優惠: 
‧ One bottle of champagne for toasting 

 祝酒香檳乙瓶        

‧ A HK$800 dining coupon at all outlets at Royal Plaza Hotel   

 帝京酒店餐飲劵 HK$800 元乙張  

‧  Festive PVC banner (3’x12’), logo excluded 

  奉送禮堂横額 (3’x12’),不包括公司商標 

 

Remarks 備註: 

‧ The above package is valid from 1 December 2025 to 31 March 2026 from Monday to Thursday 

 以上套餐適用於 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 3 月 31 日之星期一至四 

‧ The above package is not applicable to banquets confirmed before 30 June 2025 

 以上套餐優惠不適用於 2025 年 6 月 30 日前已確定之宴會 

‧ All prices are subject to 10% service charge & minimum food and beverage charge 

 以上價目需另加一服務費及場地設有最低餐飲消費額 

‧ Reservation in advance is necessary and subject to hotel availability 

 宴會須預訂及視乎酒店場地之供應情況而定 

‧ Royal Plaza Hotel reserves the right to change the prices and items of the above package 

 帝京酒店保留修改以上菜單價格及項目之權利 
 

For enquiries or reservation, please contact our Event & Catering Sales Office. 

查詢或訂座，請聯絡項目及宴會營業部。 

Tel 電話: 2622 6223   Fax 傳真: 2628 9913  WhatsApp: 6117 9995 

Email 電郵: banquet@royalplaza.com.hk 

mailto:banquet@royalplaza.com.hk


 

 

Special Annual Dinner Package 2025-2026 

【2025-2026 精選周年晚宴套餐】 
 

精選周年晚宴菜譜 

Special Annual Dinner Menu 
 

滋 味 ．五 小 品 
Marinated Snacks Combination 

脆 皮 燒 腩 仔 ❖ 金 牌 黑 豚 叉 燒 ❖  蔥 油 海 蜇 頭 ❖  
酒 香 泡 椒 鳳 爪 ❖ 花 雕 鹵 水 牛 展 

Roasted Pork Belly ❖ Barbecued Pork Loin ❖ Marinated Jelly Fish Head with Spring Onion  
Marinated Chicken Paws with Chili ❖ Marinated Beef Shank Slices 

 
叁 蔥 豉 蒜 油 泡 帶 子 龍 蝦 球  

Sautéed Scallops and Lobster Fillet with Onion in Soybean Sauce 

 

松 茸 酸 菜 星 斑 灌 湯 餃 

Spotted Garoupa Dumpling with Matsutake and Preserved Vegetables 

 

尚 品 海 味 窩 心 盤 
Premium Dried Seafood Combination  

蠔 皇 八 頭 湯 鮑 魚 伴 滋 補 魚 肚 扣 鮑 汁 鵝 掌 
Braised 8 Heads canned Abalones with Fish Maw and Goose Web in Abalone Sauce 

 

砂 鍋 黃 酒 津 白 雲 吞 雞 

Poached Chicken Fillet with Wonton and Vegetables 

 

明 爐 潮 蓮 燒 鵝 皇 

Roasted Goose 

 

醬 油 甘 栗 鮮 蝦 炒 絲 苗 

Fried Rice with Chestnut and Shrimps 

 

藜 麥 椰 汁 八 寶 甜 露 

Sweetened Quinoa Soup and Assorted Beans with Coconut Cream 

 

蘭 香 籽 芒 果 糕 

Mango Pudding with Basil Seeds 

 

每席港幣$8,080 元 供 12 位用、另加一服務費 

包括席間 3 小時無限量供應汽水、橙汁及啤酒 

HK$8,080 plus 10% service charge per table of 12 persons 

Includes unlimited supply of soft drinks, chilled orange juice and beer during dinner for 3 hours 

 

(適用於 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 3 月 31 日之星期一至星期四) 

(Validity: 1 December 2025 to 31 March 2026, Monday to Thursday) 

 

帝京酒店保留修改以上菜單價格及項目之權利。 

Royal Plaza Hotel reserves the right to change the prices and items of the above menus. 


